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kadencji 2918-23 'bn u

za poSrednictwem

Przewodniczqcego Rady Miasta Kolno

Zap.sl.ania

l. W latach minionych, Kolno bylo znane jako miasto pelne zieleni: skwerek przy Placu
WolnoSci, du2o drzew przy gl6wnych ulicach, nieodlegle Wieszalki, byly miejscami
rekreacji, miejscami spacerowymi dla matek z dzieimi w w6zkach.

2. Obecne zmiany - masowe wycinki drzew, zabetonowanie skwerku, *ycigcie
Wieszalek - spowodowaly, Ze miasto zlbo2alo w tereny zielone, a ewentualne spacery

- musz4 zamieni6sig w dlugie eskapady do Gorszczeniaka.
3. W otrzymanym projekcie bud2etu na rok 2024 nie ma Sladu aby Miasto - zmienilo

obecny stan, zapowiadane wykonanie mini skwerku przy l4dowisku helikopter6w, nie
jest remedium na obecny stan.

4. Z wypowiedzi Burmistrza podczas prac komisji Rady wynika,2e zarntcil on temat
wykonania zalewu na Labnej.

5. Wobec powy2szych ustale6, czy zdaniem Burmistrza, w niedfugim czasie nie ma
szansy na odbetonowanie Miasta i na wykonanie du2ego parku, kt6ry m6glby stuzyi
mieszkaicom odpoczynku i rekreacji?

6. Cry Miasto ma zamiar przeznaczye do sprzedtiry dzialkE w okolicy ulicy Brzozowej
i l4cznika od Ko6ciola Chrystusa Kr6la Wszech5wiata? Wg informacji uzyskanej w
Urzgdzie dzialka ta ma charakter uslugowy, je2eli to jakaS przeszkoda w jej sprzedfiry
czy nie naleiry dokonai zmiany jej charakteru i dokonac sprzedaby?
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